
Aan ambities geen gebrek bij Paul Kelder. De 
nieuwe CI-voorzitter is gepokt en gemazeld 
binnen zijn organisatie. Opgeklommen via 
diverse financiële functies weet hij wat er leeft 
onder registercontrollers en accountants in busi-
ness. “Ik ben jaren geleden actief geworden bij 
het CI. Een van mijn eerste taken was het orga-
niseren van het lustrumcongres van de Vereni-
ging van Registercontrollers. Daarna hield ik 
me bezig met de organisatie van het lustrum 
van het CI. Door dit werk kreeg ik de smaak te 
pakken om meer te doen.” Dat ‘meer’ werd dus 
uiteindelijk het voorzitterschap van het CI.
Paul Kelder heeft ook geen gebrek aan een 
duidelijke mening. “Het NIVRA heeft een lastig 
dilemma, namelijk de vraag waar de titel RA 
voor staat. Is het een opleidingstitel, of een 
beroepstitel? Het CI richt zich primair op het 
beroep van de registercontroller en accountant 
in business en niet op de opleiding voor RA. 
Om die reden zijn wij de eerste belangenverte-
genwoordiger van RA’s die werken in dit beroep. 

Sinds 1 januari 2007 heeft het Controllers Instituut (CI) een nieuwe 

voorzitter, registercontroller Paul Kelder (41). Hij maakt van zijn hart 

geen moordkuil. “Er zijn situaties denkbaar waarin de belangen 

van het NIVRA en het CI niet gelijk op zullen gaan. Dat kan 

bijvoorbeeld het geval zijn bij de kosten van de accountant.”

ADRIE BOXMEER

Wij zouden graag zien dat het NIVRA ons die 
ruimte geeft. Zeker in situaties waarin sprake is 
van een belangentegenstelling.”

Accountantskosten
“Neem bijvoorbeeld de kosten die accountants 
in rekening brengen. Wij gunnen iedereen een 
goede boterham, maar het is de taak van onze 
doelgroep om binnen ondernemingen de 
kosten te beheersen. Daarom is vanuit onze 
organisatie de vraag legitiem of de kosten die 
accountants in rekening brengen nog van deze 
tijd zijn en passen bij de gevraagde en nood-
zakelijke dienstverlening. Ik kan me voorstellen 
dat het NIVRA als belangenvertegenwoordiger 
van de controlerend accountants anders in deze 
discussie staat. Op zo’n moment zal ik, als 
voorzitter van het CI, duidelijker ons eigen 
standpunt naar voren brengen.” 
Met ingang van dit jaar moeten ook register-
controllers verplicht PE-punten halen. Het is 
Kelder opgevallen dat dit binnen de VRC tot 

minder emotionele discussies leidde dan tijdens 
de Algemene Ledenvergadering van het NIVRA. 
“Ik stel voor dat we hier als CI en NIVRA geza-
menlijk lering uit trekken.”

Sterkere positie
Kelder ziet het belang van een eigen geluid 
van het CI ook om een andere reden de 
komende tijd toenemen. “Steeds vaker kiezen 
jonge bedrijfseconomen die werken als 
controller, consultant of financieel manager, 
voor een RC-vervolgopleiding in plaats voor 
die van RA. Dat heeft onder meer te maken 
met de stageverplichting die voor RA’s geldt, 
waaraan deze doelgroep niet kan en wil 
voldoen. En het komt ook doordat voor 
functies in het financieel management de 
opleiding tot RC het beste aansluit. Denk aan 
opleidingsvakken als management accoun-
ting en strategie. Door het toenemende aantal 
studenten dat besluit RC te worden, zal via de 
VRC de positie van het Controllers Instituut 
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‘ Meer eigen geluid 
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sterker worden. Daarnaast zien we dat meer 
jonge mensen na een aantal jaren in het 
controlerend beroep de overstap maken naar 
de business. Niet voor niets is de sectie-FINAD 
al jaren de grootste van het NIVRA. Dat beseft 
het NIVRA overigens ook. Dankzij de 
commissie Pluriformiteit wordt de voorge-
stelde contributieverhoging voor accountants 
in business dan ook voor het grootste deel 
gebruikt ten gunste van het CI. Met dit geld 
kunnen we onze organisatie uitbouwen tot 
een nog professionelere belangenbehartiger 
voor de accountants in business.” 

Cursuspakket
Op het verlanglijstje met te ondernemen acti-
viteiten van Kelder staan onder meer het vaker 
houden van congressen, het doen van weten-
schappelijk onderzoek, het uitbouwen van de 
CI-site en het starten met e-learning. Voor 2007 
staat als eerste op de agenda het verder profes-
sionaliseren van het vaktijdschrift MCA, 

waarvan het eerste nummer nieuwe stijl in 
februari is verschenen. Daarnaast is het CI in 
samenwerking met VERA (de educatiepoot van 
het NIVRA) gestart met een veel uitgebreider 
en hoogwaardiger cursuspakket, gericht op 
voortgezette educatie voor RC’s en accountants 
in business. Controllers krijgen hiermee een 
ruimer aanbod om te kunnen voldoen aan hun 
verplichting van permanente educatie.

Belangen
De tijd dat het CI vooral achter de schermen 
actief was, is definitief voorbij. Kelder: “We 
groeien in ledental en ons aanbod naar de 
leden wordt steeds beter. Daarbij hoort dat we 

meer in de openbaarheid zullen treden. Als het 
aan mij ligt, doen we dat zo veel mogelijk 
samen met het NIVRA. Maar ik laat mij leiden 
door één belang: de verbetering van de positie 
van onze eigen doelgroep. En uiteindelijk is ook 
het NIVRA daarmee gebaat. Een succesvolle 
uitvoering van de discussie over pluriformiteit 
betekent dat beroepsorganisaties als het CI 
meer ruimte moeten krijgen. Voor alle duide-
lijkheid: we zijn niet op aarde om het NIVRA 
voor de voeten te lopen, integendeel we willen 
graag samenwerken waar het kan. Maar ik kies 
wel voor een meer eigen geluid van het CI.”
De voorzitter van het CI wordt voor meer jaren 
benoemd. Dat rechtvaardigt de vraag hoe lang 
Paul Kelder van plan is deze post te vervullen. 
“Daar kan ik nog geen zinnig woord over 
zeggen. Ik ben net begonnen. Maar ik wil het 
zeker langer dan een jaar doen. Aan de andere 
kant is het CI ook niet het Vaticaan. Dus ik zal 
niet zoals de paus tot in de eeuwigheid op deze 
stoel blijven zitten.” ■

Paul Kelder (41)
Sinds 1 januari 2007 is Paul Kelder voorzitter van 

het Controllers Instituut, het samenwerkings-

verband tussen de Vereniging Register Controllers 

(VRC) en de FINAD-sectie van het NIVRA (RA’s in 

business). Sinds één jaar werkte hij bij Atos 

Consulting, de vroegere adviestak van KPMG. Hij 

werkt daar voor World Class Finance. Daarvoor 

was hij in dienst van KPN, zijn laatste functie was 

financieel directeur van KPN Entercom. 

‘ Het NIVRA heeft een lastig 
dilemma: is RA een 
opleidingstitel of een 
beroepstitel?’

‘ Vanuit onze organisatie is 
de vraag legitiem of de 
kosten die accountants in 
rekening brengen nog 
van deze tijd zijn.’
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  Paul Kelder: 

‘ We zijn niet op aarde om het NIVRA 
voor de voeten te lopen, we willen 
graag samenwerken waar het kan.’


